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Å R S B E R E T N I N G 
2024 

 

Nova Turlags 27. driftsår 

 

 
o Forrige årsmøte ble avholdt 9.mars 2024 i Huset i Havet med 17 deltakere til stede. 

Det ble servert kaffe og kaker. 

 

Årsberetning og regnskap ble vedtatt uten bemerkninger. 

Handlingsplanen for 2024-2025 ble vedtatt med mindre endringer/tillegg. 

Medlemskontingenten for 2025 ble vedtatt uendret, dvs hhv 100 kr og 25 kr. 

Det var ingen innkomne forslag til behandling. 

 

o Valg 

- Valg til styret 

Leder  Jan Arne Haugland valgt for periodene 2024 og 2025  gjenvalg 

Sekretær  Eirin Simonsen valgt for periodene 2024 og 2025  gjenvalg 

1.styremedlem Edvar Nicolaisen valgt for periodene 2024 og 2025  gjenvalg 

Varamedlem Lukas Gehlmann valgt for perioden   2024                gjenvalg 

Varamedlem Eivind Johansen valgt for perioden   2024                ny  

 

- Valg av revisorer for ett år (2024) 

Kjell Riise,  gjenvalg 

Karin Nicolaisen,  gjenvalg 

 

- Valg av valgkomite for ett år (2024) 

Liv Jorunn Riise leder,  gjenvalg 

Solbjørg Borgan,  gjenvalg 

Eirik Christensen,  ny 

 

 

o I perioden 2024 har styret bestått av: 

 

 leder    Jan Arne Haugland   valgt for 2024-2025    

 nestleder   Arne Balteskard  valgt for 2023-2024 

 sekretær   Eirin Simonsen   valgt for 2024-2025   

 kasserer  Grete Nilsen    valgt for 2023-2024     

 1. styremedlem  Edvar Nicolaisen   valgt for 2024-2025  

 2. styremedlem Christine Kiil    valgt for 2023-2024 

 varamedlem  Lukas Gehlmann  valgt for 2024  

 varamedlem  Eivind Johansen  valgt for 2024    

  

o Revisorer:   Kjell Riise og Karin Nicolaisen  

o Valgkomite:   leder Liv Jorunn Riise  

medlemmer Solbjørg Borgan og Eirik Christensen   
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o Det er avholdt 8 styremøter. Valgkomiteen er innkalt til alle møtene.  

Utvalgsledere og -medlemmer er innkalt til flere av møtene.  

 

o Styret har arbeidet etter Handlingsplan for Nova Turlag vedtatt på siste årsmøte.  

Planen skal rulleres hvert år og styret legger fram forslag til rullering av planen for 

årene 2025-2026. Ifølge vedtektene skal årsmøtet behandle handlingsplanen.  

 

o Vår bankforbindelse er Sparebanken Narvik, hvor vi har to kontoer:  

driftskonto nr  4545.15.58203 og konto for Sollia nr 4520.20.23898  

Saldo pr 31.12.2024 er hhv  kr 305 739,89 og kr 51 716,70. Til sammen kr 357 456,59. 

I 2024 har kontoene økt med hhv kr 73 709,53 og kr 11 288,20. I alt kr 84 997,73. 

Regnskapet viser et betydelig driftsoverskudd for 2024. 

 

o Turlaget har 127 medlemmer i 2024, derav 112 voksne og 15 barn/ungdom under 18 år. 

Det er en økning på 14 medlemmer fra 2023  (12 voksne og 2 barn/ungdom).  

 

o Turlaget har nå fordelsavtale bare med Sportcenteret i Narvik, som gir våre medlemmer 

15% rabatt på diverse friluftsutstyr. 

 

o Tilskudd  

 Troms fylkeskommune:   Friluftsaktiviteter  kr 18 000  til “Ut på tur 2024”  
    (Markedsmarsjen, 10- og 5-på-topp i skolen og barnehagen,   

 turer og arrangement Barnas Turutvalg bl.a. HalloVenn) 

 

 Troms fylkeskommune: Tilrettelegginger for friluftsliv kr 100 000 
(Bålplass Balteskardvatn, Storvika, Stagga/Christers Plass, 

samt noen klopplegginger) 

 

 Tjeldsund Kommune:  Tilskudd til Sollia Friluftsområde kr 15 000 
 

 Statsforvalteren i Troms kr 3 000     til drift av bålplassen ved Langvatnet 

   

Det ble ikke søkt om kommunale kultur-/aktivitetsmidler i 2024. 

 

Northern Light Salmon sponser utsendelse av giro for medlemskontingent og info om 

Ti-på-Topp med turkort. 

 

 

o Registreringer i besøksprotokollene:    2024  2023 2022 2021 2020   

  Ravdetunet:             110  110 130 150 190    

     Vakkerstadlia:                      320  480  730 550 420    

     Myklevollkollen Lavvo:      180  210  150 140 250    

    Nova Lavvo:         240  210  220 250 240       

    Høvligarnet       1290            1410    1450    1340 820  

  Langvatnet (bålplassen)      150  150  150 290 340  

  Langeteigen gapahuk       100     70    200 190 140  

    

     I alt    2390           2570   3030    2910    2400      
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o Barnas Turutvalg 

Barnas Turutvalg skal tilrettelegge for friluftsliv på barnas premisser og tilby ulike 

aktiviteter for barna,  og med foreldre og andre voksne som med-deltakere.  

 Barnas Turutvalg samarbeider med Grov skole/Uteskolen og Ressan Barnehage. 

 Gjennom Barnas Turutvalg,  skolen og barnehagen får barn og unge mulighet til å 

 oppleve natur, friluftsliv og hygge i fellesskap med andre.  

Barnas Turutvalg skal også delta i utvikling av ulike aktivitetsanlegg for barn og unge, 

f.eks i tilknytning til gapahukene på Sandneset og Langeteigen.  

  

 Utvalget har arrangert  

- Vinteraktivitetsdag for barn 

- St,Hans-feiring 

- Kveldsmat-tur 

- HalloVenn med aktiviteter for barna. HalloVenn skal skape vennskap og fremme 

sosiale relasjoner gjennom aktiviteter der en gjør noe positivt og gøy sammen..  

Nyttårsfeiringa for barn måtte dessverre avlyses.  

Utvalget samarbeider med barnehagen om turopplegget 5-på-topp. Det var i alt 13 barn 

og 5 ansatte som deltok. Det ble ikke utdelt individuelle premier denne gang, men 

barnehagen fikk ei bålpanne som en felles premie til alle barna. 

 

I alt 63 barn har deltatt på turer og aktivitetsdager i regi av Barnas Turutvalg. Det er 

også mange foreldre som har deltatt/vært tilstede. 

 

Styret i Barnas Turutvalg 2024:  

  leder   Eirin Simonsen  

  medlem  Christine Kiil     

  medlem  Lukas Gehlmann 

  medlem May Britt Storvik  

    

  

o Tur-utvalget  

De siste årene er det utprøvd ulike modeller for turpost-tilbudet. Vi er endt opp med  

Ti-på-Topp 2024, som består av i alt 69 poster fordelt på tre kategorier. I kategori 1 er 

det 25 kortere og lette eller mindre moderate turer i nærområdet til Grov. I kategori 2 er 

det 25 turer som er noe lengre og moderate eller litt krevende turer i Grovfjordområdet. 

Kategori 2 består av 19 turer til fjelltopper eller andre steder i Grovfjordfjellene som 

gjør turene relativt lange og krevende.  

Deltakerne noterer besøksdato og postens kodeord i turkortet. Det er anledning til å 

besøke samme post flere ganger og notere det i turkortet eller eget ark. 

Deltakerne premieres for minst 10 tuer og velger selv hvilken premie en ønsker. 

Det er også premie for minst 30 turer der minst fem av turene er i kategori 3. I tillegg 

fikk en av deltakerne etter uttrekning et gavekort på 1000 kr i Sportcenteret Narvik. 

Vinner av gavekortet ble Renathe Nilsen. 

Deltakelsen i år kostet 100 kr. Det var kun 27 deltakere i 2024. 

 

Turutvalget vil gjennomføre Ti-på-Topp 2025 tilsvarende som i 2024, men med gratis 

deltakelse og premiering for minst 10 og minst 40 turer der 5 er i kategori 3.  

Tre deltakere trekkes ut til gavekort på 500 kr. 
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Turutvalget har gjennomført få spesielle fellesturer til turposter i perioden, men heller  

motivert til individuelle turer på eget initiativ når og hvor det passer den enkelte best.  

Grov Skole har brukt de samme turpostene som turmål for sine 10-på-topp-turer med 

elevene. Samtlige 76 elever og også 17 lærere har gjennomført opplegget i 2024. 

Det ble ikke utlevert individuelle premier denne gang, men skolen fikk ei bålpanne som 

en felles premie for alle som har deltatt på turene. 

 

Markedsmarsjen til Foldvik-markedet ble dessverre avlyst i 2024. Det var svært godt 

vær i dagene før marsjen, men de siste værmeldingene før turdagen var så dårlige at vi 

bare måtte avlyse av hensyn til sikkerheten. Marsjen går tross alt over fjellet i ca 600 

meters høyde. Turdagen kom imidlertid med ganske godt vær, så det var bittert at 

marsjen ble avlyst pga feile/dårlige værmeldinger. 

 

Siden Markedsmarsjen ble avlyst, inviterte vi til en fellestur til flyvraket på 

AndreKjølen  Gunnar Johnsen ville der informere om flyet og dets historie. Turen ble 

dessverre avlyst, dels pga dårlig vær og dels pga svært liten påmelding  (kun 2 stk). 

 

Totalt har 137 personer deltatt i våre tilbud i 2024. Men besøksbøkene viser at mange 

flere har benyttet våre tilrettelegginger, stier og rasteplasser til turer og friluftsliv. 

Det ligger tips til mange flotte turer i alle lengder og vanskegrader og med detaljerte 

turbeskrivelser på hjemmesida vår. 

 

Turutvalget 2024 har bestått av:  leder  Per Sandengen 

      medlem Roar Tande 

      medlem Hege Thomassen 

      medlem Edvar Nicolaisen 

 

 

 

      
o Løypeutvalg  

 Leder Jan Arne H,  medlem Øystein Marskar.  

- det er utført noe vedlikehold,  remerking og skilting på noen av stiene 

spesielt har Elisabeth og Hugo ryddet og remerket flere stier, og elevene i 10.kl har 

fikset på stien opp til Karlihammaren 

- noe omlegging på stien til Svælen, det er lagt klopper over våte partier, ikke ferdig 

- det er merket og skiltet sti til bålplassen ved Balteskardvatnet, samt lagt klopper på 

våte partier, ikke helt ferdig 

- Eivind J har ryddet og påbegynt arbeid med sti fra Stagga via Steinvatnet til rød sti 

fra Demninga til Nova 

- Per Arne har ryddet småbusker og blom på Markedsveien 

- Tor Gunnar og sønn har laget bru/klopp over elva på stien til Myklevollkollen 

- Nils Arne og Eirin har ryddet i lysløypa/turveien opp til Høvligarnet 
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o Lavvoutvalget  

Leder: nestleder Arne Balteskard  

 

 Kontaktpersoner/ansvarlige for bygninger og anlegg:  

 - Ravdetunet    Hugo Rasmussen  Herleif Martinsen 

 - Vakkerstadlia   Odd Terje Johnsen  Lukas Gehlmann 

     Glenn G. Pettersen 

- Myklevollkollen   Kjell Olsen   Tor Gunnar O 

 - Nova    Oddvald Johnsen  Roar Tande 

 - Høvligarnet    Ove Antonsen  Nils Arne Sjøvoll 

 - Langvatnet   Elisabeth Balteskard Glenn G. Pettersen 

 - Langeteigen   Ressan Barnehage Eirin Simonsen   

- Sandneset   Grov skole  Barnas Turutvalg  

- Sollia   Birgit Marskar Larsen    Eivind Johansen 

- Kalvskinnet  Edvar Nicolaisen 

- Kirkebakken  Gunnar Johansen Hilmar Nikolaisen 

- Storvika:   Jan Henning Løvmo Arne Balteskard 

- Stagga Christers Plass: Eivind Johansen  

 

Grillbua i Vakkerstadlia er beiset. 

 

Det er utført tetningsarbeid på taket på Høvligarnet. Torva er tatt av og ny takpapp og 

vortepapp er lagt på taket, og torva er lagt på plass igjen, utført av Nils Arne og Roar. 

 

Det påbegynt vedlikeholdsarbeid på Sandneset, som utføres av skolens lærere og elever. 

 

Det er anlagt bålplass med bålpanne og benker ved Balteskardvatnet. 

 

Det er bygget en platting i Storvika. Her skal det settes opp en paviljong med bålpanne 

og benker. Lavvoen på Ravdetunet er demontert og skal fraktes ned til Storvika, hvor 

den skal settes opp og restaureres. 

 

Det er anlagt bålplass med bålpanne og benker på Stagga/Christers Plass. Lavvoen er 

fraktet dit og satt opp. Det gjenstår arbeid med nytt gulv og sikring av lavvoen.   

 

Det er laget nytt golv i lysthuset på Kalvskinnet. Det er innkjøpt og montert benker, 

bord og bålpanne i og utenfor lysthuset. Bodil B har malt og dekorert slik at lysthuset er 

blitt skikkelig flott innvendig. 

 

Det er montert nye takplater på paviljongene på Kirkebakken og Kalvskinnet etter at 

kraftige vindkast hadde tatt flere plater. Elever ved skolen har funnet ei av platene som 

ble borte. 

 

Det er kjørt ut ved til de bygningene som manglet, også til bålplassen ved Langvatnet.  

 

I handlingsplanen er det oppført en rekke tiltak for vedlikehold og forbedringer på 

rasteplassene og bygningene som må utføres i kommende periode.   
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o Annet: 

 

Fylkeskommunen har flyttet søknadsfristen for tilskudd til både aktiviteter og fysiske 

tilrettelegginger i 2025 frem til 1.desember. Turlaget har søkt om tilskudd til begge: 

Aktiviteter: Markedsmarsjen 9.august, Ti-på-Topp 2025, 10- og 5-på-topp i skolen og 

barnehagen, aktiviteter for barn og ungdom i anledning Friluftslivets år, 

samt flere aktiviteter i regi av Barnas Turutvalg. 

Tilrettelegginger:  Vedlikehold og forbedringer på utvalgte turstier og rasteplasser. 

 

Statsforvalteren v/miljøavdelinga har igangsatt arbeid med forvaltningsplan med 

besøksstrategi for naturreservatet i Balteskardmarka. Jan Arne og Elisabeth B deltok i et 

orienteringsmøte i april om saken. Med grunnlag i møtet er vi enige om ikke å delta 

aktivt med innspill til dette arbeidet, men vil vurdere videre fremdrift og utfall. 

Turlaget har driftsavtale med Statsforvalteren når det gjelder bålplassen ved Langvatnet. 

Vi har kjørt bålved til bålplassen med særskilt dispensasjon for transport med snøskuter 

de siste 140 m fra reservatgrensen til bålplassen. Dette er «tungvint» og gjør at vi 

sammen med utfall av arbeidet med forvaltningsplanen må vurdere driftsavtalen. 

 

 

 

Sluttord 

 

Det er relativt stor aktivitet i turlaget, med ulike turtilbud som fellesturer og individuelle turer, 

som bl.a. turpost-tilbudet Ti-på-Topp, turer og arrangement med Barnas Turutvalg, turposter 

for elevene i skolen og for barna i barnehagen, anlegg/tilrettelegginger og vedlikehold av 

løyper, rasteplasser med lavvoer, bygninger, bålplasser m.m.  

Dette fordrer stor velvillighet blant medlemmene i deltakelse på dugnader og annet frivillig 

arbeid.  

Alle skal ha stor takk for innsatsen, uten den hadde vi ikke kunnet drive som vi gjør.  

 

Vi må utvikle tilbud til ungdom på deres premisser og som frister dem til å bruke naturen. Dette 

blir stadig viktigere i en tid da mange ungdommer har mer stillesittende aktiviteter.  

Vi må også arbeide for at innflyttere og de utenlandske arbeiderne benytter våre turstier og 

turtilbud for øvrig, og gjerne blir medlemmer i turlaget. 

 

Styret takker alle for oppslutningen i det året som er gått: takk til deg som medlem, takk til deg 

som dugnadsarbeider, takk til deg som turdeltager, takk til deg som sympatisør - takk til alle 

bidragsytere. Nova Turlag håper at dere alle - og flere til - finner det interessant og trivelig å 

være med oss videre i det kommende året. God tur! 

 


